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Ο πόνος είναι κι ένας δρόμος που οδηγεί στον Θεό. Ας μη το λησμονούμε αυτό 
ποτέ. Ζητώντας ο άνθρωπος μία άπονη και ενήδονη ζωή, μένει δίχως αγώνα και 
τελική χαρά. Θέλοντας να εξοβελίσουμε τελείως τον πόνο από τη ζωή μας 
κινούμεθα σπασμωδικά κι ενίοτε πονάμε και ταλαιπωρούμεθα πιο πολύ. Κατά τους 
αγίους Πατέρες, είναι προτιμότερη μία ασθένεια που μας σώζει, από μία υγεία που 
μας κολάζει. Η χαρά και η υπομονή των πιστών στην ασθένεια τους θέτει στέφανο 
μικρού ή μεγάλου μάρτυρος. Το μεγάλο θαύμα είναι να ζούμε με τον Χριστό.
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